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Project Veritas ukazuje, že špičkoví vědci společnosti
Pfizer zatajili veřejnosti obavy z posilovacích dávek
„vakcín“ COVID-19

necenzurovanapravda.cz/2024/03/project-veritas-ukazuje-ze-spickovi-vedci-spolecnosti-pfizer-zatajili-verejnosti-
obavy-z-posilovacich-davek-vakcin-covid-19/

V některých zemích již v současné době vyzývají poslední zoufalce k aplikaci 9. dávek
genových injekcí. Zájem o takzvané „posilovače“ je však minimální, neboť stále více lidí si
uvědomuje, že ochrana zdraví je to poslední, k čemu tyto přípravky slouží.

Tím, kdo je zcela jistě sám nemá tyto patoky v těle, jsou vědci z Pfizeru, kteří moc dobře
věděli, že tzv. „posilovače“ nejsou tím, co tvrdili veřejnosti.

Bývalý pracovník Project Veritas & O’Keefe Media Group a analytik formulací společnosti
Pfizer Justin Leslie odhalil dříve nepublikované nahrávky, které ukazují, jak špičkoví
výzkumní pracovníci společnosti Pfizer v oblasti vakcín diskutují o hlavních obavách
týkajících se vakcín proti COVID-19.

Leslie dodal tyto nahrávky společnosti Veritas na konci roku 2021, ale nikdy nebyly
publikovány:

Principal scientist at Pfizer, Kanwall Gill in 2021:

“We had no idea how it’s going to look like. MRNA vaccines have been there for 50
years, but nothing went to clinical trial because MRNA have been known to have
side effects.”

Credit to whistleblower @justintegrity_ pic.twitter.com/RZXrRReMxz

— Liam Cosgrove (@cosgrove_iv) March 12, 2024

Na Leslieho záběrech vystupuje Kanwal Gill, hlavní vědecká pracovnice společnosti
Pfizer. Gill byla unavená z technologie MRNA vzhledem k její dlouhé historii výzkumu, ale
také nedostatku schválených komerčních produktů.

Vakcíny označila za „záludné“, což naznačuje, že by se časem mohly objevit latentní
vedlejší účinky.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/03/project-veritas-ukazuje-ze-spickovi-vedci-spolecnosti-pfizer-zatajili-verejnosti-obavy-z-posilovacich-davek-vakcin-covid-19/
https://www.zerohedge.com/covid-19/bombshell-buried-project-veritas-recording-shows-top-pfizer-scientists-suppressed-concerns
https://twitter.com/justintegrity_
https://twitter.com/justintegrity_?ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/RZXrRReMxz
https://twitter.com/cosgrove_iv/status/1767377284636230107?ref_src=twsrc%5Etfw
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Gill dále ilustruje, jak byl proces formulace vakcíny dramaticky uspěchán v rámci povolení
FDA k nouzovému použití, a dodává, že ziskové pobídky pravděpodobně hrály roli:

Pfizer's principal scientist in 2021:

“It takes 10 year for a vaccine to come out. It takes years of observations… we are
doing everything at the same time."

"Even Pfizer CEO and even [BioNTech CEO] won’t have answers… it’s also
becoming a money game.”

 H/t @justintegrity_ pic.twitter.com/KdbocxGwmV

— Liam Cosgrove (@cosgrove_iv) March 12, 2024

Leslie zaznamenal dalšího kolegu, vědce společnosti Pfizer v oblasti farmaceutických
formulací Ramina Darvariho, který vznesl od té doby potvrzené obavy, že opakované
přeočkování by mohlo poškodit kardiovaskulární systém:

https://www.zerohedge.com/s3/files/inline-images/PNG%20image_2.jpeg?itok=B47WUdww
https://twitter.com/justintegrity_?ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/KdbocxGwmV
https://twitter.com/cosgrove_iv/status/1767378720023531819?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.zerohedge.com/s3/files/inline-images/PNG%20image_0.jpeg?itok=PTIcEe8W
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Pfizer's pharmaceutical formulation scientist, Ramin Darvari, in 2021:

“They’re engineering it specifically for me to take the next one, so increasing my
consumption."

“It’s going to affect my heart, and I’m going to die. And nobody’s talking about that.”

h/t @justintegrity_ pic.twitter.com/iYb8aVo872

— Liam Cosgrove (@cosgrove_iv) March 12, 2024

Žádné z těchto tvrzení není v roce 2024 šokující, ale je výmluvné, že výzkumníci
společnosti Pfizer na vysoké úrovni diskutovali o těchto tématech v soukromí, zatímco
společnost po vydání takzvané vakcíny ujistila veřejnost o „žádných vážných
bezpečnostních obavách:“

Leslie poslal málo známou konferenci FDA-Pfizer – sedmihodinové setkání na Zoomu
zveřejněné společně se schválením vakcíny pro děti ve věku 5 – 11 let – během níž
viceprezidenti společnosti Pfizer pro výzkum a vývoj vakcín Nicholas Warne a William
Gruber diskutovali o změně „pufru“ vakcíny – z „PBS“ na „Tris“ – na poslední chvíli, aby
se zlepšila její trvanlivost.

Asi 30 sekund z těchto 7 hodin Gruber uznal, že nový vzorec NENÍ ten, který se
používá v klinických studiích.

„Studie byly provedeny se stejným objemem, ale nový vzorec obsahoval
vyrovnávací paměť PBS. Samozřejmě jsme měli rozsáhlé konzultace s FDA a bylo
rozhodnuto, že klinické studie nejsou nutné, protože, opět, LNP a MRNA jsou
stejné a očekává se, že chování – pokud jde o reaktogenitu a účinnost – bude
stejné.“

https://twitter.com/justintegrity_?ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/iYb8aVo872
https://twitter.com/cosgrove_iv/status/1767379490999579085?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.pfizer.com/news/press-release/press-release-detail/pfizer-and-biontech-confirm-high-efficacy-and-no-serious#:~:text=The%20vaccine%20was%20100%25%20effective,and%20Drug%20Administration%20(FDA).
https://www.zerohedge.com/s3/files/inline-images/PNG%20image_1.jpeg?itok=4UEiSVQT
https://www.youtube.com/watch?v=K4IsVePD8_c
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Podle Leslieho vylepšený „pufr“ dramaticky změnil teplotu potřebnou pro skladování:

„Než změnili tento poslední krok formulace, měl být vzorek udržován na -80
stupních Celsia. Poté, co změnili poslední krok, jsme je udrželi na 2 až 8 stupních
Celsia,“ řekl Leslie.

Tvrzení jsou zálohována v odkazované videoprezentaci:

https://www.zerohedge.com/s3/files/inline-images/IMG_7232.jpeg?itok=FK5tWS8V
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Minus 80stupňová teplota přípravku na deltu – a 5x delší trvanlivost při vyšších
teplotách – se zdá být významnou změnou, která by mohla ospravedlnit klinické
studie před komerčním uvedením na trh.

Navzdory tomu, že tyto informace jsou technicky vzato veřejné, neproběhla prakticky
žádná mediální kontrola nebo dokonce pokrytí – a ve skutečnosti bylo většině řečeno, že
vakcína pro děti má stejný vzorec, ale jen menší dávku – což je možná způsobeno
kombinací toho, že informace byly pohřbeny v 7hodinové prezentaci plné žargonu a
média byla zcela nefunkční.

Leslieho dvouhodinový dokument o jeho zkušenostech ve společnosti Pfizer končí
zajímavou poznámkou: James O’Keefe se zúčastnil výletu v Bohemian Grove, kde se
schází globální elity.

Předpokládá, že to by mohl být důvod, proč nebyly tyto informace o posilovačích
zveřejněny hned jak byly k dispozici.

Samotný  James O’Keefe tvrdí, že to bylo proto, aby se vedoucí pracovníci Veritas
vyhnuli vězení.

Justin Leslie byl také operativcem již dříve zveřejněného megavirálního příběhu Project
Veritas, kde ředitel výzkumu a vývoje společnosti Pfizer tvrdil, že společnost soukromě
mutuje COVID-19 za zavřenými dveřmi:

BREAKING: @Pfizer Exploring "Mutating" COVID-19 Virus For New Vaccines

"Don't tell anyone this…There is a risk…have to be very controlled to make sure
this virus you mutate doesn't create something…the way that the virus started in
Wuhan, to be honest."#DirectedEvolution pic.twitter.com/xaRvlD5qTo

— Project Veritas (@Project_Veritas) January 26, 2023

Ohodnoťte tento příspěvek!

https://www.zerohedge.com/s3/files/inline-images/IMG_7231.jpeg?itok=rHy2S2z3
https://rumble.com/v4hmwr6-project-whistleblower-volumes-1-and-2-combined.html
https://twitter.com/pfizer?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/hashtag/DirectedEvolution?src=hash&ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/xaRvlD5qTo
https://twitter.com/Project_Veritas/status/1618405890612420609?ref_src=twsrc%5Etfw
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[Celkem: 11 Průměrně: 4.9]


